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§ 16. Rapport från Stockholm Business Region Development 

Anna Gissler informerade i korthet om: 

 SBA bidrog i arbetet med 30 nyinvesteringar för 2014 vilket är något högre än 2013. 

47 procent av dessa bedöms ha hög kvalitet.   

 Företags- och evenemangslotsen har överförts till Kontakt center, som drivs av 

Serviceförvaltningen.  

 Investerar- och fastighetsmässan MIPIM äger rum under mars månad. Inom SBA 

partnerskapet deltar 20 kommuner samt 29 fastighetsägare i Stockholmsmontern.   

 Stockholms första innovationshus, Epicenter är invigt, där start-up företag kan teckna 

medlemskap istället för hyreskontrakt. Epicenter ligger i stadsrummet Urban Escape 

Stockholm, invid Gallerian.   

 Den 12 februari genomförs ett frukostmöte om offentligupphandling. 

 På söndag den 8 februari hålls en mottagning i stadshuset för cirka 500 utländska 

studenter.  

 Under 2015 ska nytt avtal tas fram inom SBA partnerskapet som avser åren 2016-

2020. 

 Stockholmsmötet är planerat till den 26 maj mellan kl. 16,00-18,00. Temat för året är 

regioner och mötet kommer att hållas i Stadshuset.  

§ 17. VD rapporterar 

Olle Zetterberg informerade i korthet om: 

 Den 17 februari mellan kl. 15,30 – 18,00 hålls avtackning för Peter Lindqvist i SBRs 

ljusgård.  

 Den 26 januari fattade kommunfullmäktige beslut om nya ledamöter/suppleanter till 

stadens nämnder och bolag. Den nya styrelsen tillträder den 1 april. 

 Inom samarbetet Connect Sweden har SAS öppnat för en ny direktlinje mellan 

Arlanda och Hongkong. Regeringen har beslutat om att undersöka möjligheten att 

införa så kallad US preclearance på Arlanda, vilket innebär att amerikansk 

gränskontroll genomförs vid avgång från Stockholm istället för via ankomst till USA.  

 EM i konståkning som arrangerades förra veckan samlade cirka 40 000 besökare och 

förbundet och Stockholms stad är nöjda med arrangemanget.    

 

§ 18. Övrigt 

Ett PM om utbetalning till filmfonden delades ut till styrelsen, där bakgrund, innehåll av 

avtal och frågor förtydligades (bilaga 1).  

Inga övriga frågor förelåg och styrelseordföranden avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: Lena Häggdahl 

 


